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 1. Öppnande av mötet 

Ordförande Ulf Hjellum hälsade närvarande (25 st) medlemmar välkomna 

och förklarade mötet öppnat. 

  

 

 

 2. Ordförande för årsmötet 

Till ordförande för årsmötet valdes Ulf Hjellum, som tackade för förtroen-

det. 

 

 

 

3. Sekreterare för årsmötet 

Till sekreterare för årsmötet valdes Lars-Erik Falk.  

 

 

 

4. Val av justeringsmän för årsmötesprotokollet 

Till justeringsmän, tillika rösträknare, för årsmötet valdes Ing-Marie 

Scherp Floresjö och Bo Floresjö. 

En fullständigt komplett debiteringslängd tillika röstlängd finns utlagd och 

tillgänglig för samtliga deltagare att ta del av tillsammans med övriga 

handlingar. 

 

 

 

  

 5. Mötets behöriga utlysande 

De närvarande beslutade att kallelse till mötet är helt i enighet med gäl-

lande stadgar. 

 

 

 

6. Fastställande av dagordning 

– Tre (3) motioner har inkommit. 

 

  

 

 

 

 



 

 7.      Styrelsens verksamhetsberättelse 

Styrelsens verksamhetsberättelse fanns utlagd till årsmötet. Ulf Hjellum fö-

redrog berättelsen samt kommenterade den. 

Årsmötet godkände styrelsens verksamhetsberättelse. 

 

 

 

 

 8. Revisionsberättelse 

Kassören, Ann-Sofie Stamyr, redogjorde för ekonomiskt resultat ur hand-

lingar som fanns utlagda till årsmötet. 

Årsmötet godkände resultatredovisningen. 

 

 

 

 9. Ansvarsfrihet 

 Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 

 

 

 

 

 10. Framställning från styrelsen 

Returpack AB, mera känt som Pantamera, har hos Hsff efterhört om ett 

samarbete för hantering av returglas och returburkar inom området Hög-

landet vilket beskrevs av ordförande Ulf Hjellum. 

Stämman var helt enig om att styrelsen tillsammans med Returpack AB 

finner en lösning med utplacering av s.k. glas- och burk containers eller 

liknande på Höglandet. 

 

 

 

 

 11. Motioner 

Till 2019 års stämma har trea (3) motioner inkommit i god ordning. 

 

Motion 1. Förslag att ordna kontaktregister för medlemmar inom samfäl-

ligheten. 

– Stämman beslutar att styrelsen utreder om olika rutiner och eventuella 

system för detta. 

 

Motion 2. Förse samfällighetens sopbehållare med någon form av lås.  

– Claes Wixner har hämtat in olika prispresenterade förslag. Claes W till-

sammans med styrelsen skall fortsätta att se över möjligheterna för ett ge-

nomförande av något slag. 

 

Motion 3. Föreningen föreslås införskaffa en lämplig sladd till skoterleder. 

– Styrelsen skall tillsammans med Skotergruppen titta på lösningar, där ett 

förslag från stämman är att hitta någon form av samverkan med spårbola-

get. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 12. Ersättning till styrelsemedlemmar och revisorer 

Styrelsen föreslår förändring av den sammantagna ersättning som skall 

fördelas mellan de olika funktionerna, den totala summan i budget skall då 

således vara var 12 000 Kr. 

Årsmötet beslutar enligt styrelsens förslag. 

 

 

 

13. Budget 2019 

Kassören, Ann-Sofie Stamyr, redogjorde för styrelsens förslag till budget. 

Årsavgift för andelstal 1 = 3 200 kr samt 1 650 kr för sophanteringskostna-

der kvarstår som preliminär avgift inför faktureringsperioden. 

 

Årsmötet godkände och antog förslag till budget för verksamhetsår 2019. 

 

 

 

 

14. Val av ordinarie styrelseledamot/2år 

 Lars-Erik Falk omval 

  

  Val av styrelsesuppleant/1 år 

  Martin Petersson  omval 

 

  Val av Revisor/1 år  

  Henrik Lindberg omval 

   

  Val av Revisorsuppleant/1 år 

  Leif Ahlskog nyval 

 

  Vägfogde/1 år 

  Claes Wixner omval 

 

  Skotergrupp/1 år 

  Marcus Hennevelt omval 

  Jan Löfkvist omval 

  Kalle Stamyr omval 

  

 

 15. Val av Valberedning/1år         

  Gunilla H Bering omval 

  Hanna Löfkvist omval 

 

 

 

16. Övriga frågor 

 

– Ordförande Ulf Hjellum vädjade till samtliga att hålla spårbolagets 

”knappar” som personliga. (Finns exempel på att ”knapparna” har ingått i 

eventuell hyra av vissa hus) 

 

– Stämman får information av styrelsen angående ett, eventuellt, Krono-

fogdeärende. 

 

– Ordförande informerar om gällande stadgars utformning där ordför-

and/ledamot och övriga ledamöter skall väljas av stämmorna. 

 

 

 



17. Plats för årsmötesprotokoll 

Protokollet finns efter justering tillgängligt på HSFF:s hemsida samt i pärm 

hos ordförande Ulf Hjellum Svampvägen 191, Enskede. 

 

 

 

 

 

18. Avslutning av mötet 

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet för avslutat. 

 

 

 

 

 

Sekreterare:  Ordförande: 

 

 

 

Lars-Erik Falk Ulf Hjellum 

 

 

 

 

Justeras:  Justeras: 

 

 

 

Bo Floresjö  Ing-Marie Scherp Floresjö 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 


